

Date: January 15th , 2025

التاريخ : 15 يناير 2025

Circular No:36/ AY 2024-25

Subject: Introduction of After-School Detention on Thursdays

Dear Parents and Guardians,

We would like to inform you about an important update regarding student behavior and the adherence to school rules. Starting this week, we will be implementing **after-school detention on Thursdays** from 2:30 to 3:30 p.m, under the supervision of a designated school supervisor. This measure will be for students who have not followed the school rules and regulations, and they will be required to complete tasks assigned by the math, English and Arabic teachers during this time.

At Ajyal Al Falah, **we believe that upholding strong values and discipline is key to shaping responsible citizens who contribute positively to the school community and the wider society.** Our students are not only representing themselves, but also the school and the broader UAE community. We take great pride in maintaining a high standard of behavior and integrity within our school, and it is our duty to ensure that our students grow up to be individuals who understand the importance of responsibility, respect, and contributing to the prosperity of the nation.

A well-disciplined student body is vital to upholding the reputation of our school and reflecting the values that our UAE holds dear as it prepares future generations for success.

We kindly request that you speak with your children **about the importance of adhering to the school rules, respecting others, and contributing positively to the school community.** We encourage students to understand that their behavior directly impacts the environment in which they learn and grow. It is essential that they develop a sense of responsibility and accountability in their actions, both inside and outside the classroom.

السادة أولياء الأمور الكرام،

نود إعلامكم بتحديث مهم بشأن سلوك الطلاب والالتزام بقوانين المدرسة. ابتداءً من هذا الأسبوع، سنقوم بتطبيق نظام الحجز المدرسي بعد المدرسة أيام الخميس من الساعة 2:30 إلى 3:30 مساءً، تحت إشراف مشرف مدرسي مخصص. وهي فترة مخصصة للطلبة الذين لم يلتزموا بقواعد المدرسة، حيث يُطلب منهم البقاء في المدرسة بعد ساعات الدراسة لإتمام مهام معينة التي سيحددها معلمو الرياضيات، واللغة الإنجليزية، واللغة العربية.

في أجيال الفلاح، نؤمن بأن الالتزام بالقيم الأصيلة والانضباط هو الأساس في تربية مواطنين مسؤولين يساهمون بشكل إيجابي في المجتمع. طلابنا ليسوا مجرد ممثلين لأنفسهم، بل هم أيضًا ممثلون للمدرسة والمجتمع الإماراتي. نحن نعتز بمستوى السلوك والنزاهة العالي في مدرستنا، ونعتبر أن مسؤوليتنا هي ضمان نشوء طلابنا على فهم أهمية المسؤولية والاحترام، والمساهمة في تقدم وازدهار وطننا.

إن وجود مجتمع طلابي منضبط أمر أساسي للحفاظ على سمعة مدرستنا وتعكس القيم التي يعتز بها وطننا الإماراتي بينما يستعد لأجيال المستقبل نحو النجاح.

نطلب منكم بلطف أن تتحدثوا مع أبنائكم حول أهمية الالتزام بقوانين المدرسة، واحترام الآخرين، والمساهمة الإيجابية في مجتمع المدرسة. نشجع الطلاب على فهم أن سلوكهم يؤثر بشكل مباشر على البيئة التي يتعلمون وينمون فيها. من الضروري أن يطوروا حس المسؤولية والمساءلة في تصرفاتهم، سواء داخل الفصل الدراسي أو خارجه.

As part of our efforts to reinforce positive behavior, students in **Grades 6 to 12** were sent home with the **Behavior Contract**, which we ask parents to review, sign, and return to the school. Many reminders have already been sent by teachers, and it is crucial that the signed contract is submitted to avoid any misunderstanding with our protocols highlighted by ADEK regulation.

We appreciate your cooperation in reinforcing the values that promote respect, responsibility, and positive behavior in our students. Your support in encouraging your children to follow the school's code of conduct plays a significant role in shaping them into responsible members of society, both today and in the future.

Thank you for your understanding and continued support.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown
Principal Director



في إطار جهودنا لتعزيز السلوك الإيجابي، تم تسليم لائحة السلوك إلى طلاب الصفوف 6 إلى 12، ونطلب من أولياء الأمور مراجعته، توقيعه، وإعادته إلى المدرسة. وقد تم إرسال عدة تذكيرات من قبل المعلمين، ومن المهم للغاية أن يتم الاطلاع على لائحة السلوك ومناقشتها مع أبنائكم لتجنب أي سوء فهم مع البروتوكولات التي وضعتها دائرة التعليم والمعرفة.

نقدر تعاونكم في تعزيز القيم التي تشجع على الاحترام، والمسؤولية، والسلوك الإيجابي لدى طلابنا. إن دعمكم في تحفيز أبنائكم على الالتزام بميثاق السلوك المدرسي يساهم بشكل كبير في أن يصبحوا أفرادًا مسؤولين في المجتمع، اليوم وفي المستقبل.

نشكركم على تفهمكم ودعمكم المستمر.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

